
Fra:                                                 Jon Vidar Sakseide <jonvidarsakseide@gmail.com>
Sendt:                                            fredag 10. juni 2022 19:01
Til:                                                   Postmottak Alver
Emne:                                            Høyringsuttale til Plan for friluftslivets ferdselsårer.
 
Hei.
 
Jeg er svært positiv til enda bedre stier, flere klopper, utsiktsrydding, parkeringsplasser etc. Dette er 
folkehelse og livskvalitet. Urørt natur har vi mye av i Norge, så noen klopper her og parkeringsplasser der 
har vi god råd til. Dessuten, folk som er glad i å bruke naturen, blir fort også glad i naturen, og ønsker å 
holde den ren og fin. Dette er et flott prosjekt som jeg håper blir gjort mye ut av. 
 
Hilsen Jon Vidar Sakseide


